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З А П И С Н И К 
 са 7.  сједнице Представничког дома  

Парламентарне скупштине  Босне и Херцеговине,  
одржане 12. априла 2007. године 

 
 
 Сједница је  почела у 10.00 часова. Присуствовало је 39 посланика. Одсуство  је оправдао Златко 
Лагумџија (Вахид Хећо и Един Мушић су одсуствовали због оставке).                                 
                                                                                             
 Из Савјета министара БиХ сједници су присуствовали: предсједавајући Никола Шпирић и министри 
Средоје Новић, Сафет Халиловић и Бариша Чолак, те замјеници министара Марина Пендеш, Вилим Приморац и 
Сенад Шепић.  
 Присуствовали су и представници Канцеларије за ревизију институција БиХ Миленко Шего и Драган 
Кулина, као и главни тужилац БиХ Маринко Јурчевић – због разматрања њихових извјештаја. 
 Из међународних организација присуствовали су: представници ОХР-а, ОЕБС-а, НАТО-а, америчке 
амбасаде, као и невладиних организација Центра цивилних иницијатива и Центра за промоцију цивилног 
друштва.  
 
 Након краћих уводних напомена у вези са предлогом дневног реда, предсједавајући Дома Бериз Белкић 
подсјетио је на закључак Дома са 6. сједнице, да се Дом, у оквиру претходног питања, изјасни о предлозима 
закључака изнесеним у расправи о Предлогу закона о Буџету институција БиХ за 2007. годину.  Предсједавајући 
је подсјетио да је текст предложених закључака наведен и у Записнику са 6. сједнице, а да је Јерко Иванковић 
Лијановић на сједницу доставио ревидирани предлог закључка, умјесто оног који је предложио на прошлој 
сједници.  
 У вези са предлозима закључака краће су дискутовали: Азра Хаџиахметовић, предсједавајући Савјета 
министара Никола Шпирић, Јозо Крижановић, Момчило Новаковић и Бајазит Јашаревић.  
 Послије расправе предсједавајући је спровео гласање о свим предложеним закључцима појединачно.  
 Усвојени су предлози закључака које су поднијели посланици: 

- Азра Хаџиахметовић – први закључак, 
- Винко Зорић – са одређеним измјенама на предлог изнесен у расправи,  
- Халид Гењац – три закључка и 
- Јерко Иванковић Лијановић. 

 
Према томе, на предлоге посланика изнесене у расправи о Предлогу закона о Буџету институција БиХ и 

међународних обавеза БиХ за 2007. годину усвојени су сљедећи 
 

З А К Љ У Ч Ц И 
 1. Обавезује се Савјет министара БиХ да прије истека текуће године Парламентарној скупштини 
БиХ достави предлог буџета институција БиХ за наредну годину. 
 2. Представнички дом захтијева од Савјета министара БиХ да припреми и најкасније за 45 дана у 
парламентарну процедуру достави Предлог закона о платама у институцијама Босне и Херцеговине. 
 3. Представнички дом захтијева од Савјета министара БиХ да, заједно са Извјештајем о извршењу 
Буџета институција БиХ за 2006. годину, Парламентарној скупштини БиХ на разматрање достави, са 
извјештајем о оснивању свих комисија које је основао Савјет министара БиХ у претходном сазиву, 
извјештај о разлозима за њихово оснивање и  трошковима за њихов рад.  

4. Представнички дом захтијева да Савјет министара БиХ, заједно са Извјештајем о извршењу 
Буџета за 2006. годину, припреми и Парламентарној скуштини БиХ на разматрање достави план за 
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рационализацију и смањење трошкова закупнине пословних простора за рад институција Босне и 
Херцеговине.  

5. Представнички дом препоручује Савјету министара БиХ да из средстава о којима одлучује 
Савјет министара БиХ, до 15. маја 2007. године, одобри средства за подршку Боћарском савезу БиХ у 
организацији првенства (Амандман IV у Извјештају  Комисије за финансије и буџет о Предлогу закона о 
Буџету институција БиХ за 2007. годину, од 26.03.2007. године). 

6. Обавезује се Савјет министара БиХ да, заједно са комисијама Представничког дома, размотри 
законе о порезу на додату вриједност и о акцизама и предложи њихове измјене тако што ће повећати порез 
на луксузну робу, водећи рачуна о заштити домаће производње, а прикупљена средства од повећања 
пореза на луксузну робу предвидјети у ребалансу буџета и буџету за идућу годину за подстицаје у 
пољопривредној и прехрамбеној производњи. 
 7. Задужују се предсједавајући клубова посланика у Представничком дому Парламентарне 
скупштине БиХ да, у сарадњи са Савјетом министара БиХ и представницима Општине Сребреница, 
прате начин утрошка резервисаних средстава у Буџету институција БиХ за 2007. годину за санацију 
стања у Сребреници. 
 
 Нису усвојени предлози закључка број 2. Азре Хаџиахметовић и Предлог закључка Златка Лагумџије, 
који гласе: 
 

«Да Министарство финансија и трезора БиХ, након Извјештаја о извршењу Буџета за 2006. годину,  
размотри могућност да кроз Ребаланс буџета коригује ставку која се односи на реализацију Програма 
повратка избјеглих и расељених лица. Корекција би се односила на Програм посебних намјена -  Фонд за 
повратак, а износ би био одређен у зависности од ставке Пренесени приходи из претходне године и 
уважавајући Aмандман V, који је усвојен на Комисији за финансије и буџет» (Азра Хаџиахметовић);               
 «Парламентарна скупштина БиХ усваја закључке који су обавезујући за Савјет министара БиХ и 
поједине министре у датим роковима, након чега се очекује да поднесу оставке како не би били смијењени 
због евентуалног неизвршења обавеза по сљедећим закључцима.» (Златко Лагумџија). 
 
 Послије гласања о предложеним закључцима, предсједавајући је отворио расправу о предлогу дневног 
реда 7. сједнице. 
 Денис Бећировић предложио је да се дневни ред допуни тачком под називом: Разматрање иницијативе за 
покретање јавне кампање против искоришћавања радника на црно и утврђивање црне листе послодаваца који 
запошљавају раднике на црно. Образложио је свој предлог.  
 Предсједавајући Белкић предложио је да се припреми текст закључка уз предлог ове тачке и рекао да би 
било боље да се она уврсти у дневни ред наредне сједнице.  
 Денис Бећировић прихватио је ову сугестију предсједавајућег, тражећи гаранцију да ће ова тачка бити 
уврштена у дневни ред наредне сједнице.  
 У вези са предлогом Дениса Бећировића, краће су дискутовали предсједавајући Савјета министара 
Никола Шпирић и Милорад Живковић. Затим је предсједавајући Белкић констатовао да 7. сједница Дома има 
сљедећи 
 

Д Н Е В Н И  Р Е Д 
1. Записник са 6. сједнице Представничког дома; 
2. Посланичка питања и одговори; 
3. Именовање: 

a) секретара Представничког дома ПСБиХ, 
б)  секретара Заједничке службе ПСБиХ, 

4. Захтјев Савјета министара БиХ за разматрање Предлога закона о оквиру девизног пословања у 
БиХ по скраћеном поступку, у складу са чланом 126. Пословника; 

5. Предлог  закона  о измјени и допуни Закона о основима безбједности саобраћаја на путевима у 
БиХ - предлагач: Дом народа, са Извјештајем Комисије за саобраћај и комуникације, 

6. Предлог закона о измјени Закона о конкуренцији БиХ - предлагач: посланик Милорад Живковић 
(прво читање); 

      7.  Предлог закона о допунама Закона о индустријском власништву  у БиХ – предлагачи:    
            посланици Селим Бешлагић, Мирјана Малић (прво читање); 

8. Извјештај Комисије Колегијума о настојању за постизање споразума о захтјеву посланика Ремзије 
Кадрића за разматрање Предлога закона о измјенама и допунама Закона о држављанству БиХ по 
скраћеном поступку, у складу са  чланом 126. Пословника; 
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9. Извјештај Комисије Колегијума о настојању за постизање споразума о предлогу  за уврштавање у 

дневни ред «Информације Савјета министара о повећању дневница и других принадлежности у 
институцијама БиХ (предлагач: посланик Денис Бећировић); 

10. Извјештај Канцеларије за ревизију  институција БиХ о ревизији за 2005.годину: 
-   Министарства одбране БиХ, 
-   Министарства правде БиХ, 
-   Министарства безбједности БиХ, 
-   Министарства спољне трговине и економских односа БиХ, 
-   Министарства иностраних послова БиХ, 
-    Министарства за људска права  и избјеглице БиХ, 
-    Парламентарне скупштине БиХ, 
-    Комисије за имовинске захтјеве расељених лица и избјеглица, 
-    Комисије за заштиту националних споменика  БиХ, 
-    Правобранилаштва БиХ, 
-    Предсједништва БиХ, 
-    Регулаторне агенције за комуникације БиХ, 
-    Службе за заједничке послове институција БиХ, 
-    Централне изборне комисије БиХ, 
-    Суда БиХ, 
-    Тужилаштва БиХ, 
-    Управе за индиректно опорезивање БиХ, 
-    Канцеларије  за ветеринарство БиХ, 
-    Уставног суда БиХ, 
-    Високог судског и тужилачког  савјета БиХ, 

    -    Извјештај о извршењу буџета институција БиХ; 
11. Информација о раду Тужилаштва БиХ за 2006. годину; 
12. Извјештај о заштити личних података у Босни и Херцеговини и о раду Комисије за заштиту 

личних података за 2006. годину; 
13. Предлог одлуке о утврђивању престанка мандата  посланику у Представничком дому: 

a) Вахиду Хећи, због подношења оставке ради именовања на другу дужност,                                              
б)   Едину Мушићу, због подношења ставке ради именовања на другу дужност,    

      14. Давање сагласности за ратификацију: 
a) Споразума између  Савјета министара Босне и Херцеговине и Владе Републике Словеније о 

полицијској сарадњи,                                                            
б)   Споразума о социјалном осигурању између Босне и Херцеговине и Републике Словеније, 
ц)  Женевског акта Хашког споразума  о међународној регистрацији индустријског  дизајна од 2.  
      јула 1999. године, 
д)  Споразума између Босне и Херцеговине и Србије и Црне Горе о поједностављеном поступку 
       промета људи и робе на граничним прелазима Увац – Увац и Устибар – Ваган, 
е)   Споразума о одређивању граничних прелаза између Босне и Херцеговине и Србије и Црне 
       Горе, 
ф)  Споразума између Босне и Херцеговине и Србије и Црне Горе о пограничном саобраћају, 
г)   Споразума о ваздушном саобраћају између Савјета министара Босне и Херцеговине и 
      Савјета министара Републике Албаније, 
х)  Споразума  о сарадњи између Савјета министара Босне и Херцеговине и Владе Републике 
      Италије  у области борбе  против организованог криминала, 
и)  Споразума између Савјета министара Босне и Херцеговине и Владе Исламске Републике 
      Иран о сарадњи у области безбједности 

 
 
Ад. – 1. Записник са 6. сједнице Представничког дома 
 
 Није било расправе.  
 Са 34 гласа ''за'' и једним гласом ''уздржан'' усвојен је Записник са 6. сједнице Дома. 
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Ад. – 2. Посланичка питања и одговори 
 
 Предсједавајући Белкић констатовао је да су пред ову сједницу одговоре на питања добили 
посланици Јозо Крижановић – од Управног одбора Јавног РТВ сервиса - и Славко Јовичић – од 
Колегијума Дома на дио питања постављеног на 5. сједници, као и да је Колегијум одговорио на 
иницијативе Клуба посланика Странке за БиХ и Клуба посланика СДА, те посланика Рифата Долића и 
Винка Зорића. Даље је предсједавајући рекао да на велики број посланичких питања није одговорено, те 
да користи присуство предсједавајућег и чланова Савјета министара да их позове да респектују 
посланичка питања и да се према њима одговорно односе, јер се, иначе, губи смисао постављања питања. 
 Денис Бећировић подржао је примједбу предсједавајућег и затражио да се према посланичким 
питањима озбиљније односи. Нагласио је да 90% посланика нису добили одговор ни на једно питање и да 
мисли да је то дискредитација цијелог Парламента. Предложио је и доношење одговарајућег закључка 
како би се према овом питању озбиљније односило. 
 Предсједавајући Белкић рекао је да ово није ново, да је овакав однос према посланичким 
питањима био и у претходном мандату, али да Колегијум ради на томе да се то промијени и да у том 
смислу очекује побољшање. Затим је дао могућност за постављање нових питања. 
 
 Постављена су нова посланичка питања како слиједи: 
 
Винко Зорић: 
 «Има ли Савјет министара капацитете и јесу ли се стекли услови за укидање акциза на  
лож-уље?» 
 
Рифат Долић: 
 «1. Питање министру за људска права и избјеглице у Савјету министара г. Сафету Халиловићу: 
колико данас у БиХ има колективних избјегличких насеља, гдје се налазе, колико у њима борави 
избјеглица и шта планирате предузимати у будућности да се пронађе достојанственије рјешење за ове 
људе?» 
 «2. Питање Николи Шпирићу, предсједавајућем Савјета министара БиХ: шта планирате предузети 
на рјешавању питања протеста пољопривредника и шаторског насеља испред зграде Парламентарне 
скупштине БиХ, који већ готово 600 дана упозоравају на проблеме у пољопривреди и не успијевају нас 
наговорити да се више окупирамо овим проблемом и проналаском заједничког рјешења?» 
 
Ремзија Кадрић: 
 «Који закони, прописи и судски пословници који су били на снази на територији БиХ у тренутку када је 
Дејтонски устав ступио на снагу и даље важе, а у складу са чланом 2. Анекса II (прелазне одредбе) Дејтонског 
мировног споразума? Тражим да ми се одговори у писаној форми, у складу са чланом 152. Пословника.» 
 
Момчило Новаковић: 

«Питање упућујем Савјету министара и Комисији: зашто до данас Комисија за испитивање истине 
о страдањима грађана Сарајева - Срба, Хрвата, Бошњака, Јевреја и осталих у Сарајеву у периоду од 1992. 
до 1995. није доставила извјештај. С обзиром да су разлози нефункционисања били у медијима, тражим да 
се достави извјештај о разлозима нефункционисања ове комисије?” 

“Друго питање упућујем предсједавајућем Предсједништва БиХ: на 11. сједници Предсједништва, 
одржаној 27. марта, усвојени су закључци под бројем 05-011-978-11/07, а увези са иницијативом о 
промјени свих аката који поједине држављане БиХ стављају у неравноправан положај. Да ли закључци 
подразумијевају и промјене у Уставу БиХ?” 
 
 
Славко Јовичић: 
 “Моје посланичко питање упућујем Сафету Халиловићу и Свену Алкалају, у вези са посјетом 
делегације Конгреса бошњачке дијаспоре из Сјеверне Америке:  тражим да ми министри у писаној форми 
одговоре који су чланови сачињавали ту делегацију, по националној структури, и да ли су их примили на 
разговор у својству министара Савјета министара или високих функционера Странке за БиХ?”. 
 
Садик Садо Бахтић:  
 “...Постављам питање – шта је предузело Државно тужилаштво – по принципу еx оfficiо 
(службеној дужности) да се испита како је без приватизације и једне марке уплаћене држави, без тендера, 
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без више понуђача, без икакве транспарентности,... од државе одузета Сарајевска пивара вриједна близу 
500 милиона КМ. С обзиром да је у све био укључен низ извршилаца, па чак и укинути Федерални завод 
за ревизију, те није могуће доћи до било каквог ревизорског извјештаја, питам главног државног тужиоца 
– хоће ли, када и шта предузети да се процесуира једна од највећих пљачки државне имовине и капитала у 
БиХ?” 
 
Хусеин Нанић: 
 “Парламент Федерације БиХ одобрио је кредитно задужење Федерације за финансирање пројеката у 
области приватизације предузећа, тзв. ПТАЦ пројекат.... С обзиром да је очигледно да процес приватизације није 
убрзан него чак успорен, тражим да ми се достави нформација о томе колико је средстава из тог кредита 
потрошено, у шта су средства потрошена, које су фирме одабране за тзв. консултантске услуге и какве је ефекте 
на приватизацију имала примјена тог пројекта односно кредита?” 
 
Денис Бећировић: 
 ''1. Какви су конкретни ефекти рада Агенције за промоцију страних инвестиција у посљедње 
четири године? – питање министру спољне трговине и економских односа 
 2.  Шта сте конкретно предузели у досадашњем дијелу мандата с циљем доношења закона о спорту 
БиХ и шта планирате урадити у наредном периоду у вези са овим питањем? – питање министру цивилних 
послова 
 
Сњежана Рајилић: 
 «Шта ће или шта може Савјет министара предузети у погледу спољнополитичке активности како 
би на вријеме предуприједили одлагања радиоактивног отпада на Трговској гори – Општина Двор на Уни, 
Република Хрватска?» 
 
Милорад Живковић: 
 «Питање упућујем министру спољних послова: у разговору са амбасадором Ирана изнијели сте 
сљедећи став (према написима у медијима) – БиХ сматра да Иран има пуно право да развија нуклеарну 
технологију у мирнодопске сврхе.   
 Моје питање:  

a) Да ли сте овакав став усагласили са Предсједништвом БиХ; 
б)  Да ли Министарство иностраних послова има информацију да је неко од чланица  
     Европске уније или НАТО-а изнио исти или сличан став?  
ц) Да ли имате информације какав је званичан став Израела о овом питању?» 

 
Приликом постављања питања Денис Бећировић је предложио да Дом усвоји закључак – 

да до наредне сједнице посланици добију листу свих постављених посланичких питања на која до 
сада нису добили одговоре – са наводима ко је питање поставио, шта је садржина и коме је 
посланичко питање постављено. 

Предсједавајући Белкић је одговорио да не треба усвајати закључак, да ће се организовати 
достављање посланичких питања, тако да се о приједлогу закључка није гласало.  
 
Ад. – 3. Именовање: 

a) секретара Представничког дома ПСБиХ, 
б)   секретара Заједничке службе ПСБиХ 

 
У уводним напоменама предсједавајући Белкић рекао је да је Колегијум Дома за секретара 

Представничког дома предложио Бранку Тодоровић, а да су колегијуми оба дома предложили Аљошу 
Чампару за секретара Заједничке службе Парламентарне скупштине.  

Није било расправе па је предсједавајући спровео појединачно гласање за оба предлога. 
Једногласно су (у моменту гласања присутно 37 посланика) именовани: 

а) Бранка Тодоровић за секретара Представничког дома, 
б) Аљоша Чампара за секретара Заједничке службе Парламентарне скупштине. 

 
Ад. – 4. Захтјев Савјета министара БиХ за разматрање Предлога закона о оквиру девизног 
              пословања у БиХ по скраћеном поступку, у складу са чланом 126. Пословника 
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 Драго Калабић је у име Клуба казао да су они против скраћене процедуре и да сматрају да овај 
законски предлог треба разматрати у редовном поступку. 
 Није било више расправе, па је предсједавајући спровео гласање.  
 ''За'' захтјев предлагача гласало је 27 (Федерација БиХ 22, Република Српска пет), ''против'' седам, 
три ''уздржана''.  
 Предсједавајући је констатовао да је усвојен Захтјев за разматрање Предлога закона о оквиру 
девизног пословања по скраћеном поступку. Затим је прешао на наредну тачку дневног реда. 
 
 Бранко Докић је интервенисао, рекавши да његов глас није правилно регистрован, након чега је 
Драго Калабић затражио да се понови гласање.  
 Предсједавајући је замолио да се провјери техника гласања и да се види о чему се ради. Затим је 
рекао да интервенција није благовремено изнесена јер је он већ отворио наредну тачку дневног реда.                           
 У вези са овим питањем расправљали су: Драго Калабић, Бериз Белкић, Шефик Џаферовћ, 
Милорад Живковић и Момчило Новаковић. 
 На захтјев Момчила Новаковића дата је пауза. 
 Послије паузе, предсједавајући Белкић рекао је да је обавио разговор са Бранком Докићем и да се 
г. Докић слаже да се његов глас припише гласовима «против». И Драго Калабић се сложио да се не 
понавља гласање. Према томе, ''за'' Захтјев за скраћени поступак гласало је 27 посланика (Федерација БиХ 
22, Република Српска пет), ''против'' је гласало осам, три ''уздржана''.  
 
Ад. – 5. Предлог  закона  о измјени и допуни Закона о основима безбједности саобраћаја 
             на путевима у БиХ - предлагач: Дом народа, са Извјештајем Комисије 
             за саобраћај и комуникације 
 
 У уводним напоменама предсједавајући је, уз остало, подсјетио на процедуру која је спроведена о 
Предлогу закона, те нагласио да је извјештај надлежне комисије негативан и да се Дом о Извјештају 
изјашњава у складу са Пословником.  
 У расправи су учествовали: Халид Гењац, Азра Хаџиахметовић, Бранко Докић, Славко Јовичић и 
Милорад Живковић.  
 Послије расправе спроведено је гласање о Извјештају Комисије. 
 Са 28 гласова ''за'' (Федерација БиХ 15, Република Српска 13), девет ''против'' и једним гласом 
''уздржан'' усвојен је Извјештај Комисије за саобраћај и комуникације. 
 Предсједавајући је констатовао да је усвајањем негативног извјештаја Комисије пао Предлог 
закона о измјени и допуни Закона о основима безбједности саобраћаја на путевима у БиХ.                                             
 
Ад. – 6. Предлог закона о измјени Закона о конкуренцији БиХ  
            - предлагач: посланик Милорад Живковић, (прво читање)  
 
 Уводне напомене дао је предсједавајући Бериз Белкић.  
 Није било расправе. 
 Предлог закона усвојен је у првом читању једногласно – са 37 гласова. 
 
Ад. – 7. Предлог закона о допунама Закона о индустријском власништву  у БиХ    
             - предлагачи: посланици Селим Бешлагић, Мирјана Малић (прво читање) 
 
 Такође није било расправе. 
 Са 35 гласова ''за'' и три ''уздржана'' усвојен је у првом читању Предлог закона о индустријском 
власништву у Босни и Херцеговини. 
 
Ад. – 8. Извјештај Комисије Колегијума о настојању за постизање споразума о Захтјеву 
              посланика Ремзије Кадрића за разматрање Предлога закона о измјенама и допунама  
              Закона о држављанству БиХ по скраћеном поступку, у складу са  чланом 126.  
              Пословника 
 
 Предсједавајући је подсјетио да у Колегијуму као комисији није постигнута сагласност о Захтјеву 
посланика Ремзије Кадрића да се предметни закон разматра по скраћеном поступку.  
 У расправи су учествовали Ремзија Кадрић и Милорад Живковић. Затим је обављено гласање у 
другом кругу. 
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 ''За'' су гласала  22, ''против'' 11, ''уздржана'' три посланика.  
 Предсједавајући је констатовао да није усвојен Захтјев Ремзије Кадрића да се Предлог закона о 
измјенама и допунама Закона о држављанству разматра по скраћеном поступку (2/3 из ентитета гласало 
''против''), па ће се разматрати у редовној процедури. 
 
Ад. – 9.  Извјештај Комисије Колегијума о настојању за постизање споразума о предлогу  за 
               уврштавање у дневни ред «Информације Савјета министара о повећању дневница 
               и других принадлежности у институцијама БиХ  
              - предлагач: посланик Денис Бећировић 
 
 Ни о предлогу Дениса Бећировића за уврштавање предметног питања у расправу није постигнута 
сагласност, подсјетио је предсједавајући Белкић. 
 Није било расправе па је одмах обављено гласање у другом кругу. 
 ''За'' је гласало 20, ''против'' 13, ''уздржана'' четири посланика. 
 Предсједавајући је констатовао да предлог није усвојен.  
 
 
Ад. – 10. Извјештај Канцеларије за ревизију институција БиХ о ревизији за 2005. годину: 

-   Министарства одбране БиХ, 
-   Министарства правде БиХ, 
-   Министарства безбједности БиХ, 
-   Министарства спољне трговине и економских односа БиХ, 
-   Министарства иностраних послова БиХ, 
-    Министарства за људска права  и избјеглице БиХ, 
-    Парламентарне скупштине БиХ, 
-    Комисије за имовинске захтјеве расељених лица и избјеглица, 
-    Комисије за заштиту националних споменика  БиХ, 
-    Правобранилаштва БиХ, 
-    Предсједништва БиХ, 
-    Регулаторне агенције за комуникације БиХ, 
-    Службе за заједничке послове институција БиХ, 
-    Централне изборне комисије БиХ, 
-    Суда БиХ, 
-    Тужилаштва БиХ, 
-    Управе за индиректно опорезивање БиХ, 
-    Канцеларије  за ветеринарство БиХ, 
-    Уставног суда БиХ, 
-    Високог судског и тужилачког  савјета БиХ, 

   -     Извјештај о извршењу буџета институција БиХ. 
 
 Предсједавајући Бериз Белкић, у уводним напоменама, иницирао је да се о извјештајима о ревизији отвори 
расправа, рекавши да на 6. сједници, када је разматран дио извјештаја о ревизији, није поклоњена адекватна пажња 
из разлога што је дневни ред био оптерећен и другим важним тачкама. Затим је отворио расправу. 
 Садик Бахтић говорио је у име Комисије за финансије и буџет. Рекао је да је Комисија детаљно размотрила 
све извјештаје о ревизији и предложила Дому да их усвоји са извјештајима Комисије у којима су садржани 
одређени заклучци и препоруке.  И он је нагласио да прошли пут, због разматрања Буџета, није посвећено довољно 
пажње разматрању дијела извјештаја о ревизији, али би данас ипак требало отворити ширу расправу, јер је у 
извјештајима о ревизији, који су добро и коректно урађени, наведено да има доста непоштовања финансијске 
дисциплине, посебно код јавних набавки и планирања буџета појединих институција и министарстава, гдје се 
прикаже 100% запосленост, а не попуне се мјеста, па се та средства исплате кроз разне комисије.  
               Поводом извјештаја о ревизији, на овој сједници вођена је шира расправа, у којој су учествовали: Винко 
Зорић, Рифат Долић, Бајазит Јашаревић, Шефик Џаферовић, Халид Гењац, Момчило Новаковић, Јерко Иванковић 
Лијановић, Драго Калабић, Нико Лозанчић, Бранко Докић и Бериз Белкић. 
 У име Канцеларије за ревизију говорио је генерални ревизор Миленко Шего. 
 Сумирајући расправу, предсједавајући Дома Бериз Белкић подсјетио је посланике да је Комисија за 
финансије и буџет, поводом разматрања извјештаја о ревизији свих институција, као и Извјештаја о извршењу 
Буџета, сачинила  збирни извјештај о извјештајима за све институције, као и извјештаје за сваку институцију 
појединачно – у којима су садржани одређени закључци и препоруке који су обавезујући за институције на које се 
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односе. Даље је рекао да ће Колегијум, осим извјештаја са закључцима и препорукама који ће бити достављени 
свим институцијама, Министарству финансија и трезора и Канцеларији за ревизију доставити транскрипт расправе, 
из којег ће моћи узети у обзир све иницијативе које су посланици изнијели, како би се покренуло преиспитивање 
одређених законских одредаба, имајући у виду да су Министарство финансија и трезора и Канцеларија за ревизију 
најпозванији да  сугеришу адекватне измјене законских прописа из ове области.  
 
 Уз ову констатацију, предсједавајући је спровео јединствено гласање о свим извјештајима из ове тачке 
дневног реда, са извјештајима Комисије за финансије и буџет.  
 Извјештаји су усвојени са 34 гласа ''за'' (Федерација БиХ 21, Република Српска 13) и два гласа ''уздржан''.  
 Затим је предсједавајући, на предлог Рифата Долића, на гласање дао сљедећи 
 

З А К Љ У Ч А К 
 Задужује се Колегијум Представничког дома Парламентарне скупштине БиХ да извјештаје 
Канцеларије за ревизију институција БиХ о ревизији за 2005. годину, заједно са извјештајима 
Комисије за финансије и буџет, те стенограмом расправе о овим извјештајима достави надлежном 
тужилаштву на даље поступање и евентуално покретање истражних радњи према одговорним 
лицима због неправилности и кршења закона у располагању буџетским средствима.  
 
 Закључак је усвојен са 25 гласова  ''за'' (Федерација БиХ 12, Република Српска 13), једним ''против'' и шест 
''уздржаних''.  
 
Ад. – 11. Информација о раду Тужилаштва БиХ за 2006. годину 
 
 Послије краћих уводних напомена предсједавајућег Дома, Шефик Џаферовић говорио је у име 
Уставноправне комисије. Он је посебно потцртао тачку 2. Мишљења Комисије о Информацији, којим је 
речено да је Уставноправна комисија у расправи посветила посебну пажњу проблемима наведеним у 
Информацији који су оптерећивали рад Тужилаштва, те да од Парламента БиХ, Предсједништва БиХ и 
Савјета министара БиХ очекује пуни ангажман како би ти проблеми били превазиђени. Посебно је 
говорио о проблемима Одјељења за ратне злочине, те у том контексту о проблему двојног држављанства 
лица осумњичених за кривична дјела ратног злочина због онемогућавања њиховог изручења.  Предложио 
је да се Мишљење Уставноправне комисије достави Савјету министара БиХ и Предсједништву БиХ, са 
транскриптом расправе о Информацији Тужилаштва БиХ. 
 
 Поводом Информације вођена је дужа расправа у којој су учествовали: Хусеин Нанић, Милица 
Марковић, Јозо Крижановић, Садик Ахметовић, Азра Хаџиахметовић, Момчило Новаковић, Халид Гењац, 
Славко Јовичић, Екрем Ајановић, Јерко Иванковић Лијановић,  Ремзија Кадрић, Сефер Халиловић и Бериз 
Белкић. Затим је говорио главни тужилац Маринко Јурчевић. 
 Послије расправе предсједавајући је констатовао да ће Парламент подржати реализацију циљева 
које је Тужилаштво навело у Информацији, а затим је на гласање дао став Уставноправне комисије – да се 
Информација прими к знању, са Мишљење Уставноправне комисије о Информацији.  
 ''За'' су гласала 33 посланика, један ''против'' и један ''уздржан''. 
 Предсједавајући је констатовао да је Представнички дом примио к знању Информацију о раду 
Тужилаштва БиХ за 2006. годину и да подржава мјере које је Тужилаштво предвидјело да реализује у 
периоду од 2006. до 2010. године.  
 
 Затим је предсједавајући на гласање дао Предлог закључка који је у расправи предложио Садик 
Ахметовић, који гласи: 
 «Да се одмах крене у процедуру измјена Закона о Суду БиХ и Закона о Тужилаштву БиХ, 
којим ће се формирати, поред посебних одјељења у овим институцијама, и одјељење за злочин 
геноцида почињен у заштићеној зони Уједињених нација Сребреница и Жепа, са сједиштем у 
Сребреници». 
 ''За'' предлог закључка гласало је 17 посланика (Федерација БиХ 15, Република Српска два), 
''против'' 12, ''уздржана'' четири посланика.  
 Предсједавајући је констатовао да предлог закључка није добио ентитетску већину и да слиједи 
усаглашавање. 
 
 
Ад. – 12. Извјештај о заштити личних података у Босни и Херцеговини и о раду Комисије 
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                за заштиту личних података за 2006. годину 
 
 У име Уставноправне комисије говорио је кратко њен предсједавајући Шефик Џаферовић, који је 
укратко образложио Мишљење и скренуо пажњу на закључак који Комисија Дому предлаже да усвоји. 
 Кратко је поводом Извјештаја дискутовао Бериз Белкић. Затим је на гласање дао Извјештај са 
Мишљењем Комисије у којем се предлаже сљедећи 
 
 
 
 

З А К Љ У Ч А К 
 Обавезује се Савјет министара Босне и Херцеговине да без одгађања предузме све 
активности и приступи формирању агенције за заштиту личних података. 
 
 ''За'' је гласало 26 (Федерација БиХ 16, Републике Српске 10), ''уздржано'' пет посланика.  
 Предсједавајући је констатовао да је усвојен Извјештај о заштити личних података у БиХ и о раду 
Комисије за заштиту личних података за 2006. годину, са Мишљењем Уставноправне комисије и 
наведеним закључком. 
 
Ад. – 13. Предлог одлуке о утврђивању престанка мандата  посланику у Представничком дому: 

а) Вахиду Хећи, због подношења оставке ради именовања на другу дужност,                                                
б)  Едину Мушићу, због подношења ставке ради именовања на другу дужност 

 
Дом је једногласно усвојио одлуке о престанку мандата посланика у Представничком дому Вахиду 

Хећи и Едину Мушићу због подношења оставке ради именовања на другу дужност.  
 
Ад. – 14. Давање сагласности за ратификацију: 

а) Споразума између Савјета министара Босне и Херцеговине и Владе Републике Словеније о 
     полицијској сарадњи,                                                            
б) Споразума о социјалном осигурању између Босне и Херцеговине и Републике Словније, 
ц) Женевског акта Хашког споразума  о међународној регистрацији индустријског  дизајна од 2.  
      јула 1999. године, 
д) Споразума између Босне и Херцеговине и Србије и Црне Горе о поједностављеном поступку 
     промета људи и робе на граничним прелазима Увац – Увац и Устибар – Ваган, 
е) Споразума о одређивању граничних прелаза иземђу Босне и Херцеговине и Србије и Црне 
     Горе, 
ф) Споразума између Босне и Херцеговине и Србије и Црне Горе о пограничном саобраћају, 
г) Споразума о ваздушном саобраћају између Савјета министара Босне и Херцеговине и Савјета 
     министара Републике Албаније, 
х) Споразума  о сарадњи између Савјета министара Босне и Херцеговине и Владе Републике 
     Италије  у области борбе  против организованог криминала, 
и) Споразума између Савјета министара Босне и Херцеговине и Владе Исламске Републике 
    Иран о сарадњи у области безбједности 

 
Предсједавајући је подсјетио посланике да је надлежна комисија у међувремену одржала сједницу и 

разматрала све акте из ове тачке, те доставила извјештаје Дому, у којима предлаже да се да сагласност за 
ратификацију свих ових аката.  

Није било расправе. 
Са 31 гласом ''за'' и једним ''против'', Дом је дао сагласност за ратификацију свих аката из ове тачке. 
 
Предсједавајући је констатовао да је овим реализован дневни ред 7. сједнице. Обавијестио је посланике да 

ће се 8. сједница одржати 26. априла, а заједничка сједница оба дома 27. априла 2007. године. 
 
Овим је, у 14.40 часова завршена 7. сједница Представничког дома. 
 

 Саставни дио Записника је транскрипт  сједнице. 
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